
	

	

ÅRSBERETNING/AKTIVITETSRAPPORT	ROGALAND	ISHOCKEYKRETS	2018-2019	

	

1-INNLEDNING	

Årets	sesong	har	nok	en	gang	vært	preget	av	stor	aktivitet.		

Særkretsen	har	hatt	god	aktivitet,	spesielt	innenfor	adresserte	satsingsområder	som	har	vært	bla:		

- Å	tilby	gode	serieordninger/kamptilbud,		
- Sonesamlinger/spillerutvikling/kretslag	
- Dommerrekruttering	og	utvikling	

	 	

Det	veldig	gledelig	å	se	at	det	er	levert	med	god	oppfølging	på	disse	områdene.	

	

Registrerte	klubber	i	Rogaland	Ishockeykrets	pr	30/4-2019	er:		

Kristiansand	Ishockeyklubb,	Nærbø	Farmers,	Klepp	Bulldogs,	Forus	&	Sandnes	Ravens,	
Ishockeyklubben	Stavanger,	Stavanger	Ishockeyklubb,	Haugesund	Seagulls	,	Idda	Ishockeyklubb,	
Randesund	Hockey,	UiS	Hockey	og	Straen	Admirals.		

Straen	Admirals	er	en	nystartet	seniorklubb	med	ambisjoner	om	å	starte	opp	med	seriespill	i	3.div	
Vest	sesongen	2019-2020.	

Hafrsfjord	Kings	ble	lagt	ned	som	aktiv	klubb	høsten	2018	og	trakk	sine	lag	fra	hhv	2.div	og	3.div.	

	

Kretsen	har	denne	sesongen	stått	som	arrangør	av	3	Div.	Vest,	samt	av	SørVest	serien	for	U15,	U13	
og	U11.		For	klassene	U8-U10	er	kretsserien	arrangert	som	kampdager,	med	åpen	invitasjon	for	lag	i	
Hordaland	til	å	delta	om	de	ønsker.		Totalt	er	det	arr.	309	kamper	på	hel	bane,	9	kampdager	for	U10,	
10	Kampdager	for	U8-U9	og	egen	jenteserien	JU8-JU10	bestående	av	6	kampdager.	Kampdagene	
består	av	turneringsspill	med	et	stort	antall	kamper.	Kampdagene	består	av	45-60	Kamper	når	de	går	
i	Stavanger	og	er	en	stor	hockey	happening.		

	

Basert	på	siste	kjente	idrettsregistrering,	pr.31.12.2017,	har	kretsen	2439	aktive	utøvere.	Dette	
innebærer	en	økning	på	502	sammenlignet	med	året	før.	Det	er	grunn	for	å	kunne	anta	at	
rapporteringen	pr.31.12.2017	bedre	reflekterer	virkelige	tall	for	aktive	enn	det	tallene	har	vært	
rapportert	ved	tidligere	år.	Nå	er	tall	for	alle	klubbene	med.	Det	reelle	tallet	på	antall	aktive	har	vært	
relativt	stabilt	siste	3	år.			

Det	er	potensiale	for	høyere	antall	utøvere	pr	isflate	også	i	vår	krets,	og	ikke	minst	flere	aktive	
medlemmer	i	ishockeyen.	



I	tillegg	er	det	fortsatt	mange	steder	i	vår	krets	der	man	har	lang	vei	til	ishall/ingen	ishall	i	rimelig	
nærhet,	så	en	økning	i	anleggssituasjonen	er	fortsatt	svært	viktig	for	videre	vekst.		

	

Gjennom	sesongen	har	det	vært	ett	tett	og	godt	samarbeid	med	Hordaland	rundt	bla	kretslagene,	
spillerutvikling,	og	SørVestlandsserien	som	har	blitt	arrangert	i	U11,	U13	og	U15.	

Kretsen/regionen	viser	seg	tydelig	frem	med	tanke	på	spillerutvikling,	og	Rogaland	har	vært	
representert	med	spillere	på	samtlige	landslag	i	årets	sesong.		

Jentekretslaget	til	ROHO	kopierte	fjorårets	bragd,	med	igjen	å	ta	gull	i	kretslagsturneringen	for	JU17.	

Stavanger	Ishockeyklubb’s	U21	lag	hadde	nok	en	suksessrik	sesong,	men	tapt	dessverre	i	finalen	i	
sluttspillet	for	Vålerengen.	Laget	endte	på	3.plass	i	serien.	

Ishockeyklubben	Stavanger’s	Damelag	gjentok	prestasjonen	fra	i	fjor	og	kronet	sesongen	med	gull	i	
NM	sluttspillet,	og	i	tillegg	ble	de	seriemester.	Ishockeyklubben	Stavanger’s	damelag	1.div	ble	
seriemester.	I	U15	SørVestlands	serien	var	det	Stavanger	Hockey	Sort	som	tilslutt	stod	igjen	som	
seriemester.	Det	har	denne	sesongen	dessverre	ikke	blitt	avviklet	U14	Kretsmesterskapet.	

	

Vi	ser	fram	til	en	spennende	2019-2020	sesong	med	videreføring	av	flere	av	aktivitetene	som	er	
initiert,	og	forhåpentligvis	ytterligere	framgang	på	ungdomssiden	og	ikke	minst	videre	vekst	i	
medlemstallene	og	videreutvikling	av	klubbene.		

	

Viktige	fokusområder	er	fortsatt	å	videreutvikle	et	godt	serietilbud,	gode	spillerutviklings	
camps/kretslagssamlinger,	jentesatsningen,	fortsette	å	løfte	kompetanse	og	utdanning	på	
trenersiden	og	vi	må	alle	aktivt	jobbe	for	økt	dommerrekruttering	og	utviklingen	av	talentfulle	
dommere.	

Kretsen	kommer	til	å	øke	fokus	på	anleggsutvikling	for	å	kunne	bidra	i	ulike	prosesser	i	hele	vårt	
geografiske	område.	Det	er	svært	viktig	at	kretsen	sikrer	seg	kompetanse	på	dette	området	for	å	
kunne	være	en	positiv	bidragsyter.	

	

Organisatorisk	gjennomførte	kretsen	en	endring	høsten	2018.	Ting	valgt	leder	frasa	seg	vervet	og	
inngikk	i	stedet	for	en	engasjementsavtale	som	innebar	å	være	daglig	leder	for	kretsen	i	en	25%	
stilling	fra	1.10.2018.	Nestleder	–	Bjørn	Berland	overtok	ledervervet.	Tone	Olsen	har	i	perioden	
fungert	som	nestleder	og	ansvarlig	for	sport&kretslag.	

	

Organisatorisk	vil	der	bli	ytterligere	endringer	fremover.	Som	kjent	har	det	i	lang	tid	pågått	en	
prosess	i	NIHF	og	norsk	hockey	hvor	nivå	2	(kretser	og	region)	har	blitt	vurdert	og	diskutert,	og	både	
oppgaver,	ressurser	og	geografisk	inndeling	har	vært	tema	underveis.	Der	har	vært	avholdt	flere	
møter	mellom	NIHF	og	kretslederne.	Styret	i	NIHF	fattet	i	styremøte	25.februar	2019	følgende	
vedtak:	

	

1. Kretsene	endrer	navn	til	regioner.	
2. Det	etableres	6	regioner	

a. Nord	(Finnmark,	Troms,	Nordland	
b. Midt	(Trøndelag,	More	og	Romsdal)	
c. Sørvest	(Sogn	og	Fjordane,	Hordaland,	Rogaland,	Agderfylkene)	
d. Viken	Vest	(Telemark,	Vestfold,	Buskerud,	Asker	og	Bærum)	
e. Innlandet	(Hedmark,	Oppland,	Akershus	nord)	



f. Viken	Øst	(Oslo,	Østfold,	Akershus	sør/øst	
	

I	etterkant	av	beslutningen	har	representanter	for	NIHF	og	kretslederne	hatt	individuelle	møter	for	å	
avklare	prosessen	og	gjennomføringen	individuelt.	For	nye	region	Sørvest	er	det	besluttet	at	
Hordaland	Ishockeykrets	legges	ned	og	den	nye	regionen	med	forretningsadresse	i	Stavanger	utvider	
sitt	geografiske	område	til	å	inkludere	det	som	tidligere	lå	under	Hordaland	Ishockeykrets.	I	praksis	
betyr	dette	at	Rogaland	Ishockeykrets	endrer	navn	til	Region	Sørvest	(beholder	
organisasjonsnummer)	og	får	et	utvidet	ansvarsområde	(geografisk).	Det	blir	riktig	å	opplyse	om	at	
oppgavene	som	tidligere	har	blitt	gjennomført	i	regi	av	Rogaland	Ishockeykrets	i	stor	grad	beholdes	
og	videreføres.	Den	nye	måten	å	organisere	nivå	2	i	norsk	ishockey	på	innebærer	først	og	fremst	
endringer	for	regionene	Viken	Vest,	Viken	Øst	og	Innlandet.	

	

Vi	er	positive	til	at	prosessen	med	å	omdanne	kretser	til	regioner	nå	har	falt	på	plass	og	deler	NIHF’s	
synspunkt	på	at	dette	er	den	riktige	og	fremtidsrettede	måten	å	organisere	norsk	ishockey	på	for	å	
møte	de	muligheter	og	utfordringer	vi	vil	få	i	fremtiden.	

	

2 -  KRETSLAG, SONESAMLING OG SPILLERUTVIKLING 2017/2018 

v/Tone Olsen – styremedlem med ansvar for  Sport  & Krets lag 

Kretsen	gjennomførte	sin	sjette	sesong	med	systematisk	satsing	på	sonesamlinger	for	spillerutvikling	
som	tilslutt	ender	ut	med	kretslagslag	U15	gutter,	og	JU17	jenter.	Hordaland	Ishockeykrets	er	også	
deltagere	på	sonesamlinger	og	kretslag	på	guttesiden.	For	kretslag	for	jenter	har	Hordaland	denne	
sesongen	søkt	samarbeid	igjen	med	Rogaland.			

Målet	er	todelt:		

a) Å	gi	god	spillerutvikling,	veiledning	og	stimuli	underveis	og	
b) Naturlig	nok	å	bygge	kretslag	som	presterer	best	mulig	/	er	beredt	til	å	prestere	i	

kretslagsmesterskapene	for	begge	kjønn.		

Samlingene	har	blitt	godt	mottatt	av	spillere	og	klubber.		

Gjennom	sesongen	har	følgende	samlinger	blitt	gjennomført:		

	

U15	(	2004)	

5	samlinger,	totalt	10	dager	

Hovedtrenere	Petteri	Lottila	og	Eirik	Grafsrønningen	

	

U14	(2005)	

5	samlinger,	totalt	10	dager	

Hovedtrener:	Erik	Pettersen	,Stian	Høigård	og	Ruben	Smith	(Keepertrener)	

	

JU17	(	2002-2005)	

3	samlinger,	totalt	5	dager	

Hovedtrener	Marcus	Forgaard.	Hjelpetrener	Ulrik	Haukali	

	



Samtlige	samlinger	for	U14	har	vært	åpne	for	alle,	samme	gjaldt	deler	av	U15	samlingene.	På	U15	ble	
det	utvelgelse	underveis	som	tilslutt	endte	ut	med	et	kretslag	på	20	spillere.	Guttene	har	et	tidsforløp	
på	kretslaget	på	2	sesonger	før	de	skal	ut	og	spille	kretslagsturnering.		

På	jentesiden	ble	det	foretatt	en	utvelgelse	av	spillere	som	ble	innkalt	til	samling.	Dette	da	det	på	
jente	siden	er	færre	å	ta	av	samt	at	det	sportslige	presset	og	tidsplanen	for	jentene	gjorde	det	umulig	
å	ha	åpen	samling.	Vi	har	tatt	lærdom	av	det	og	vil	ha	1	stk	åpen	samling	i	sesongstarten	for	
kommende	sesong	før	et	kretslag	blir	valgt	ut.	Vært	og	merke	seg	at	på	jentesiden	så	har	de	kun	
inneværende	sesong	å	spille	seg	opp	til	turneringen.	Men	så	har	til	gjengjeld	jentene	flere	sjanser	til	å	
få	bli	tatt	ut	og	kunne	delta	på	kretslag	i	forhold	til	guttene	som	kun	har	U15.	Jentene	er	sammensatt	
av	3-4	års	trinn.		

Sonesamlingene	og	kretslagssamlingene	er	en	viktig	del	av	spillerutviklingen	i	kretsen,	og	for	å	
forbedre	de	som	ønsker	å	sikte	den	veien,	å	bli	kjent	med	hva	som	kreves	både	på	og	utenfor	isen.		

I	kretslagssammenheng	er	det	følgende	klubber	i	«kretsen»	som	har	hatt	potensielle	spillere:	
Kristiansand,	Nærbø,	Klepp,	Stavanger	Hockey,	Haugesund,	Lyderhorn	og	Bergen	IK.		

Haugesund	hadde	for	første	gang	med	jenter	på	kretslaget	i	sesongen	som	var.	Hyggelig	å	se	at	det	
gror	med	jenter	i	kretsen	vår	og	at	flere	klubber	kommer	inn	med	spillere.	Ekstra	kjekt	da	
kretslagsturneringen	gikk	av	stabelen	i	Haugesund.		

I	Kretslagsturneringen	for	jenter	JU17	tok	Rogaland	Ishockeykrets	gull	i	år	som	i	fjor.		

Guttene	(U15)	fikk	til	slutt	en	5.plass.	Kretsen	har	som	målsetting	å	være	med	å	spille	om	medalje.	
Men	vi	ser	at	det	er	nok	enda	et	stykke	å	gå.	Vi	fortsetter	å	jobbe	systematisk	mot	første	
kretslagsmedalje	for	guttene.		

	

Trenerteamene	for	kommende	sesong	er:	

U15	(2005)	Hovedtrener	Erik	Pettersen,	Hjelpetrener	:	Stian	Høigård		

U14	(2006)	Her	er	trenerteamet	ikke	satt	enda.		

Ju17	(2003-2006)	Hovedtrener	Tomasz	Rostkowski,	Hjelpetrener:	Juliette	Kverme	

	

3 –TRENERUTDANNING/KURS 

v/Hege	Are-Ekstrøm	–	styremedlem	med	ansvar	for	kurs	&	utdanning	

	

Trenerutvikling	er	et	av	fokusområdene	til	kretsen.	Rekrutteringen	er	i	stadig	vekst,	og	vi	ønsker	å	
legge	til	rette	for	utdanning	og	utvikling	både	for	spillere	og	trenere.		

Forbundets	minimum	kompetansekrav	til	trenere	er:		

U8-10,	Introkurs	

U11-13,	Trener	1	

U14-18,	minst	påbegynt	Trener	2		

U20-SR	Trener	3	

	

Målsettingen	til	kretsen	er	at	det	hvert	år	skal	gjennomføres	kurs	av	god	kvalitet.	Dette	er	et	tilbud	til	
alle	med	trenerfunksjon	i	kretsens	medlemsklubber.	Dette	året	har	vi	gjennomført	



hockeyskoletrener,	introkurs	for	U8-U10	,	samt	målvaktstrener	1	kurs.	Alle	kursene	ble	gjennomført	i	
Stavanger.	

Arrangering	av	kurs	for	videreutvikling	av	ledere	og	trenere	er	et	område	hvor	kretsen	har	ett	
forbedringspotensiale.	Vi	har	en	jobb	å	gjøre	med	å	kartlegge	hvem	som	bør	ha,	og	ønsker	å	delta	på	
de	ulike	kursene.		Kretsen	ser	også	utfordringen	knyttet	til	at	mange	frivillige	trenere	allerede	bruker	
mye	tid	på	sine	klubb	oppgaver,	og	har	vanskelig	for	å	finne	ledig	tid	til	å	delta	på	kurs.	En	mulig	
løsning	for	fremtiden	er	å	gjennomføre	kursene	utenom	den	tradisjonelle	”isperioden”,	altså	kurs	i	
sommerperioden.	Denne	sesongen	viser	det	seg	dessverre	vanskelig	å	gjennomføre	fordi	ingen	av	
våre	isanlegg	har	sommeråpent.	Planen	for	dette	opprettholdes	likevel.	

Kretsen	har	en	ambisjon	om	å	utvikle	et	”2	år	hjul”	med	oversikt	over	ulike	kurstilbud	i	regi	av	
kretsen/NIHF	som	skal	være	klar	i	månedsskiftet	august/september.		Vi	håper	dette	skal	være	et	
positivt	virkemiddel	og	gjøre	planlegging	enklere	for	de	som	ønsker	å	delta	på	de	ulike	kursene.	

4-SERIESPILL SESONGEN 2017/2018 
v/Jan	Arild	Sørbø	–	styremedlem	med	ansvar	for	serietilbud(serieavvikling.	

Seriespil l  sesongen 2018/2019 
Kretsen	har	arrangert	3	Div.	Vest,	samt	SørVest	serien	U15,	U13,	U11	denne	sesongen.	For	klassene	
U8-U10	er	kretsserien	arrangert	som	kampdager,	med	åpen	invitasjon	for	lag	i	Hordaland	til	å	delta	
om	de	ønsker.		Totalt	er	det	arrangert	309	kamper	på	hel	bane,	9	kampdager	for	U10,	10	Kampdager	
for	U8-U9	og	egen	jenteserien	JU8-JU10	bestående	av	6	Kampdager.	Kampdagene	består	av	
turneringsspill	med	et	stort	antall	kamper.	Kampdagene	består	av	45-60	Kamper	når	de	går	i	
Stavanger	og	er	en	stor	hockey	happening.		

Jenteserie	for	U8-U10	er	gjennomført	som	kampdager	for	fjerde	sesong.	Her	ble	det	gjennomført	6	
kampdager,	der	den	ene	runden	var	lørdag	–	søndag	i	Kristiansand.	Det	var	9	lag	inn	i	serien	fra	5	
klubber.	Gledelig	at	Haugesund	har	deltatt	med	jentelag	for	første	denne	sesongen	etter	en	god	
jenterekruterings	jobb	gjennom	sesongen.	

Kretsen	har	videre	arrangert	regional	jenteserie	for	JU11/JU13.	Serien	bestod	av	lag	fra	KIK,	BIK	og	2	
lag	fra	Stavanger.	

Utfordringen	med	og	sette	opp	seriespill	i	kretsen	er	de	store	forskjellene	det	er	mellom	klubbene	i	
kretsen.	Mange	av	klubbene	er	avhengige	av	å	slå	sammen	aldersgrupper	for	og	stille	lag.	For	
Stavanger	sin	del	er	det	viktig	å	ikke	bli	stående	alene	i	en	aldersklasse	uten	annet	enn	internkamper.	
Seriespillet	har	derfor	vært	lagt	opp	med	doble	årsklasser	pluss	justeringer	for	å	få	et	best	mulig	
kamptilbud	på	en	forsvarlig	måte.	Spillerutvikling	har	vært	hovedmål	i	serieoppsettet.		

Seriekomite	bestående	av	3	personer	–	serieansvarlig	Jan	Arild	Sørbø,	Jone	Fredriksen	og	Ellen	
Femsteinevik.	Komiteen	har	hatt	mange	møter	for	å	sette	seriene	i	starten	av	sesongen,	samt	bidratt	
på	oppsett	i	kampdager	på	U8-10	sammen	med	arrangerende	klubb/lag.	Vedlikehold	av	serier	
gjennom	sesongen,	isfordeling	i	helger	og	omberamming	av	kamper	++	er	også	seriekomiteen	sine	
oppgaver.	

Kretsen	er	i	3.	år	på	å	benytte	TA	som	seriesystem	for	samtlige	serier.	Fordelen	av	å	være	på	samme	
plattform	som	forbund	er	betydelige,	det	gir	oss	store	fordeler	når	det	kommer	til	å	sette	serier	og	
finne	ledige	istider	i	alle	haller.		

Seriemøter 
Det	ble	avholdt	møte	med	klubbene	i	kretsen	i	forbindelse	med	oppstart	av	sesongen.	Det	er	også	
gjennomført	oppfølgingsmøter	gjennom	sesongen.	



3 Div.  Vest 
Kretsen	var	i	år	arrangør	av	3	Div.	Vest.	For	3.	sesong.	Serien	var	gjennomført	med	8	kamper	pr.	lag.	
Totalt	12	kamper.	Serien	er	ført	med	fulle	tabeller	og	statistikker.		

Vi	gratulerer	Lyderhorn	som	vinner	av	serien.	

	

U15 
Kretsen	har	arrangert	seriespill	i	U15	med	spillere	fra	2004	og	2005	-	6	deltagende	lag	(4	lag	i	sist	
sesong).		Serien	var	gjennomført	med	16	kamper	pr.	lag.	Totalt	40	Kamper.	Serien	er	ført	med	fulle	
tabeller	og	statistikker.	Vi	gratulerer	Stavanger	Sort	som	SørVestlandsmester	i	klassen.		

	

	

U13 
Kretsen	har	arrangert	seriespill	i	U13	med	spillere	fra	2006	og	2007	-	12	deltagende	lag	.		Serien	ble	
på	21	kamper	pr.	lag.	Totalt	138	kamper.	Etter	Norges	Ishockeyforbunds	regler	ble	det	ikke	publisert	
tabeller	og	resultater	i	serien.	Serien	var	lagt	opp	slik	at	alle	lag	ikke	møtte	alle	lag.	Kristiansand	og	
Bergen	møtte	ikke	hverandre	på	grunn	av	lang	reisevei.	Serien	var	fordelt	slik	at	alle	lag	fikk	
tilnærmet	lik	reisebelastning.		

U11 
Kretsen	har	arrangert	seriespill	i	U11	med	spillere	2008	13	deltagende	lag.	Serien	ble	på	21	kamper	
pr.	lag.	Totalt	119	kamper.	Etter	Norges	Ishockeyforbunds	regler	ble	det	ikke	publisert	tabeller	og	
resultater	i	serien.	Serien	var	lagt	opp	slik	at	alle	lag	ikke	møtte	alle	lag.	Kristiansand	og	Bergen	møtte	
ikke	hverandre	på	grunn	av	lang	reisevei.	Serien	var	fordelt	slik	at	alle	lag	fikk	tilnærmet	lik	
reisebelastning.		

KM U14 
Det	ble	ikke	arrangert	KM	U14	denne	sesongen.	Det	var	dessverre	ikke	mulig	å	finne	istid	til	KM	
denne	sesongen.	 	



Oppsummert 
Det	har	vært	et	år	med	stor	aktivitet,	alle	serier	har	gått	i	TA.	Mange	bruker	hockey	live	”appen”	og	
følger	sitt	lag.	Det	gjør	det	enkelt	og	få	ut	informasjon	når	kamper	må	omberammes.		

	

5- KEEPERSATSNING SESONGEN 2018/2019 

V/Henning	Haaland	–	styremedlem	med	ansvar	for	Keepersatsning.	

	

I	desember	ble	der	arrangert	for	første	gang	målvaktstrener	1	kurs	i	Stavanger	i	regi	av	NIHF.	Kretsen	
stod	for	alt	det	praktiske.	Kursholder	var	Patrick	Børresen	og	der	var	10	deltakere	på	kurset.	

Ved	alle	samlinger	for	kretslaget	U14	(2005)	har	Ruben	Smith	(tidligere	Oilers	keeper	og	mangeårig	
landslagskeeper)	fungert	som	keepertrener.	Dette	har	fungert	veldig	bra	og	vi	får	gode	
tilbakemeldinger	på	at	både	trenerne	og	keeperne	synes	det	er	en	god	løsning	med	dedikert	
keepertrener	på	samlingene.	

	

6 – DOMMERUTVIKLING 

v/Anders Myhra Nordin  - styremedlem med ansvar for dommerutvikling. 

	

Antall	dommere	i	regionen	vår	har	i	år	stabilisert	seg	og	det	har	ikke	kommet	så	mange	nye	opp	
samtidig	som	at	noen	slutter	og	flytter.	Vi	har	fortsatt	en	del	etterslep	selv	om	rekruteringen	er	stor	
for	de	lavere	årsklassene.	Det	er	fortsatt	en	positiv	bedring	i	alle	klubber	i	kretsen	i	årets	sesong.	Det	
er	fortsatt	mange	som	dømmer	mye	kamper,	men	vi	har	i	årets	sesong	også	sett	en	konkurranse	om	
å	få	de	beste	kampene,	noe	som	er	sunt	for	alle	parter,	da	konkurranse	skaper	en	vinnerkultur.	

	

Det	som	ikke	har	vært	positivt	under	årets	sesong	er	at	det	er	alt	for	mange	trenere	og	ledere	som	
har	et	større	fokus	på	dommeren	enn	sine	egne	spillere	i	kamper	og	vi	har	derfor	hatt	en	del	saker	
som	ikke	har	vært	kjekke	både	for	meg	som	dommeransvarlig	og	for	de	dommerne	det	gjelder.	
Håper	vi	slipper	noen	saker	av	denne	karakteren	neste	år.	

	

Anders	Myhra	Nordin	har	også	i	år	hatt	ansvar	for	oppsettet	fra	U14	og	opp	til	og	med	2.divisjon.	
Dette	skaper	en	bedre	oversikt	over	tilgjengeligheten	til	de	forskjellige	dommerne	og	at	man	trenger	
mindre	revideringer	av	oppsett.	TA	har	fungert	utmerket	på	dommersiden.	U13	sør/vestlandsserien	
og	lavere	nivåer	har	blitt	styrt	av	Mona	på	Nærbø,	Olav	i	Haugesund	og	Ole	i	Kristiansand.	Dette	har	
også	fungert	godt	i	inneværende	sesong	akkurat	som	i	fjor.		

	

Kretsens	representant	har	i	år	avholdt	et	kretsdommerkurs	i	Stavanger.	Her	var	det	7	deltakere	
tilstede.	

	

7	-	MEDLEMSUTVIKLING/ANTALL	AKTIVE	

	

Når	det	gjelder	medlemsutvikling	i	kretsen,	så	er	vi	selvsagt	avhengig	av	det	gode	arbeidet	som	gjøres	
ute	i	klubbene.	Det	er	viktig	å	holde	fokus	på	rekruttering,	og	ha	et	bevisst	forhold	til	antall	aktive	
utøvere,	fylle	hull	i	årsklassene	og	ikke	minst	registrere	alle	spillerne.	Det	er	i	klubbene	dette	viktige	



arbeidet	skjer,	men	kretsen	ønsker	å	være	en	aktiv	medspiller.	Potensialet	er	stort	og	det	finnes	
vekstmuligheter	gjennom	godt	arbeid.		

Tallene	under	viser	aktive	medlemmer	i	de	ulike	kretsene	pr	31/12-2017	(siste	kjente	offisielle	tall),	
pr.31.12.2016	og	endring	fra	år	til	år.	(tallene	er	hentet	fra	samordnet	registrering).	

Medlemmer	fordelt	på	krets:	 	 2017	 2016	 Endring	

• Akershus	 	 	 3342	 3617		 -275	
• Oslo	 	 	 	 1882	 2297		 -475	
• Østfold		 	 	 1816	 1321		 +495	
• Rogaland	 	 	 2439	 1937		 +502	
• Sør-Trøndelag	 	 	 1737	 1773	 -36	
• Hed/Opp	 	 	 1813	 1052		 +761	
• BTV	 	 	 	 655	 534				 +121	
• Nord-Norge	 	 	 710	 656				 +54	
• Hordaland	 	 	 556	 458				 +98	

	

8	-	JENTEHOCKEY	

Veldig	gledelig	at	vi	også	denne	sesongen	fikk	avviklet	en	Jenteserie	for	JU8-JU10.	Det	er	viktig	å	sette	
fokus	på	hva	man	vil	oppnå,	og	at	det	jobbes	bevisst	på	hockeyskolene	slik	at	man	også	får	ut	nok	
jentespillere	til	lag.	Det	vokser	fram	større	og	større	jentemiljø	i	klubbene,	og	mye	godt	arbeid	skjer,	
men	vi	er	ikke	i	mål.	Det	er	positivt	og	viktig	å	ha	fokus	på	denne	siden	av	rekrutteringen	for	sportens	
videre	vekst.	Vi	er	fortsattsom	den	største	kretsen	i	landet	i	forhold	til	antall	jente	og	kvinnespillere,	
og	det	er	mange	flinke	jentespillere	som	går	foran	og	viser	vei.	Det	er	også	viktig	at	vi	stiller	opp	med	
jentelagene	våre,	der	det	er	jenteturneringer,	og	det	har	også	vært	et	godt	samarbeid	mellom	
klubbene	i	så	henseende.		

Gjennom	sesongen	har	der	vært	gjennomført	et	jente	rekrutterings	prosjekt	av	resurspersoner	i	
Kristiansand,	Stavanger	og	Haugesund	med	svært	gode	tilbakemeldinger	og	resultater.	Dette	
arbeidet	viser	at	dersom	en	jobber	systematisk	og	strukturert	så	gir	det	resultater.	

	

9	-	REKRUTTERING	

9-1	REKRUTTERING	–	HOCKEYSKOLENE		

Det	er	kretsens	inntrykk	at	det	jobbes	hardt	og	målbevisst	på	dette	området,	men	det	er	mer	
potensiale	som	kan	tas	ut,	og	det	er	viktig	med	erfaringsoverføring	mellom	klubbene,	noe	som	
kretsen	prøver	å	hjelpe	til	med.	Det	er	også	ulik	støtte	og	forståelse	i	kommunene	for	viktigheten	av	
to	økter	i	uka	for	hockeyskole	og	det	å	benytte	kjernetiden	på	uke	dager	til	barn	og	unge,	dette	har	
blitt	bedre,	men	der	er	fortsatt	en	vei	å	gå.		

	

9-2	ISHOCKEY	FOR	UTØVERE	MED	SPESIELLE	BEHOV	

Stavanger	Hockey	har	med	støtte	fra	Stavanger	Oilers	hatt	stor	suksess	og	meget	god	respons	med		
Superlaget,	som	er	ett	ishockeylag	for	utøvere	med	spesielle	behov.		

	

9-3	KJELKEHOCKEY	-	PARAHOCKEY			

Det	har	tidligere	pågått	en	del	arbeid	for	ytterligere	styrking	av	kjelkehockey	og	for	å	etablere	
ytterligere	et	miljø/lag	i	regionen,	i	tillegg	til	Nærbø.	Så	langt	har	det	vist	seg	å	være	utfordrende	å	få	
tak	i	nye	aktive	utøvere.	Tilbudet	er	for	tiden	derfor	begrenset	til	det	miljøet	som	er	etablert	på	
Nærbø.	



9-4	SKØYTEOPPLÆRING	FOR	FLYKTNINGER/SKØYTEOPPLÆRING	FOR	INNVANDRERE			

Ishockeyklubben	Stavanger	har	etablert	god	kontakt	med	Johannes	læringssenter	og	gir	
skøyteopplæring	til	elever	og	familier	der.	Dette	har	blitt	positivt	mottatt	og	ført	til	aktive	
medlemmer	i	tillegg.		

9-5	HOCKEYSKOLEN	FOR	UNGDOM	

Ishockeyklubben	Stavanger	tilbyr	hockeyskole	for	ungdom.	Hockeyskolen	for	ungdom	er	for	de	som	
har	lyst	til	å	lære	å	spille	ishockey	selv	om	de	av	aldersmessige	årsaker	ikke	passer	inn	i	verken	
hockeyskolen	for	barn	eller	for	voksne.	Målgruppen	er	barn	og	unge	+/-	11-16	år.	Tilbudet	har	vist	
seg	å	være	attraktivt	for	denne	nye	målgruppen.	

		

9-6	SKØYTEOPPLÆRING	FOR	VOKSNE	

Ishockeyklubben	Stavanger	har	fortsatt	stor	suksess	og	veldig	bra	oppmøte	og	tilsig	av	nye	ressurser	
inn	til	ishockeyen	gjennom	prosjektet	skøyteskole	for	voksne.		

	

10	-	NYE	KLUBBER	

I	løpet	av	2017	fikk	kretsen	1	ny	medlemsklubb	–	Straen	Admirals.	De	planlegger	å	delta	på	seriespill	i	
3.div.Vest	sesongen	2019/2020.	Selv	om	hockey	nå	også	er	offisielt	på	programmet	på	UiS	er	det	
usikkert	om	de	er	klar	for	seriespill	fra	sesongen	2019/2020.	

Høsten	2018	ble	det	klart	at	Hafrsfjord	Kings	la	ned	virksomheten.	Dette	innebar	at	klubben	trakk	
lagene	som	var	påmeldt	både	2.div	og	3	div.		

	

11	-	ANLEGG/ISHALLER	

Anleggssiden	er	viktig	for	kretsen,	dette	går	i	to	dimensjoner,	bruk	og	utnyttelse	av	eksisterende	
anlegg,	samt	bygging	av	nye	anlegg.		

11-1	BRUK:		

Når	det	gjelder	bruk	av	eksisterende	anlegg,	så	er	det	fortsatt	kommuner	som	velger	å	ha	flotte	
aktivitetsanlegg	lukket	i	perioder	som	defineres	som	den	aktive	delen	av	sesongen,	og	glemmer	den	
utviklingen	som	har	vært	i	all	idrett	i	forhold	til	treningsmengde	og	aktivitet.	Det	er	viktig	at	det	
tilstrebes	is	i	hvert	fall	fra	start	av	August	til	ut	April,	for	å	kunne	tilby	gode	treningsvilkår.		

I	den	sammenheng	er	det	positivt	å	registrere	at	Stavanger	Kommune	har	forlenget	”is	sesongen	
2018/2019”	til	ut	april.	

11-2	NYE	ANLEGG:		

Kretsen	jobber	for	utbredelse	av	sporten,	og	man	ser	i	tilfellene	med	Haugesund	og	Kristiansand	som	
raskt	har	vokst	til	store	klubber,	at	nye	anlegg	stimulerer	til	god	aktivitet	og	god	rekruttering.	Så	en	
fortetning	av	anlegg	vil	også	hjelpe	på	for	eksisterende	klubber,	og	kamptilbud,	og	ikke	minst	
aktivisering	av	flere	barn	og	unge.		

11-3	POTENSIELLE	ISHALLPROSJEKTER	

Det	er	for	øyeblikket	ingen	nye	haller	under	bygging	i	kretsen	i	Rogaland	eller	i	Agder.	Ny	
flerbrukshall	inklusive	full	størrelse	ishall	er	derimot	under	bygging	i	Åsane	ved	Bergen.	Den	
planlegges	ferdigstilt	i	2021.	

Det	området	hvor	der	sannsynligvis	er	størst	potensiale	for	en	ny	hall	i	vår	krets	er	på	Sandnes.	Der	
har	politikerne	som	sitter	i	posisjon	utrykt	at	de	ønsker	å	bygge	ishall.	Kretsen/NIHF	har	vært	i	flere	



møter	med	Sandnes	kommune	for	å	bistå	i	prosessen	med	tanke	på	å	beslutte	hvilken	type	ishall	de	
skal	bygge.	

Kretsen	er	også	kjent	med	at	der	er	innregulert	tomt/areal	for	bygging	av	ishall	på	Tau	i	Rogaland	
Kommune.		Ønsket	er	å	forsøke	å	få	til	et	prosjekt	i	regi	av	Strand,	Forsand	og	Hjelmeland	kommune.	
Dette	prosjektet	er	foreløpig	kun	på	et	ide’	stadie	og	kan	ikke	forventes	realisert	før	om	eventuelt	
noen	år.		

Vi	ser	at	alle	steder	det	kommer	ny	ishall,	kommer	man	raskt	opp	i	høy	aktivitet	og	ikke	minst	en	
meget	høy	bruksfrekvens	som	ikke	kommunene	har	i	mange	anlegg.	Så	det	er	populært	og	bra	for	
folkehelsa.			

Vestlandet	er	av	NIHF	definert	som	et	område	hvor	de	anser	der	er	et	stort	potensiale	for	anleggs	
bygging	i	fremtiden.	Der	planlegges	avholdt	en	ishall	konferanse	høsten	2019	hvor	målgruppen	for	
deltakelse	på	konferansen	er	politikere,	kommuneansatte	og	idrettsråds	medlemmer.		

Kretsen	må	øke	fokus	på	anleggsutvikling.	Forslaget	er	å	velge	inn	nytt	styremedlem	i	kretsen	med	
ansvar	for	anleggsutvikling	på	tinget	i	mai	2019.		Det	vil	være	avgjørende	for	anleggsutviklingen	at	
kretsen	skaffer	seg	kompetanse	og	erfaring	knyttet	til	alle	prosesser	for	realisering	av	nye	anlegg.	

	

12	-	ANNET	

12-1	SAMARBEID	MED	ANDRE	KRETSER	OG	FORBUND		

Kretsen	har	som	tidligere	nevnt	et	utstrakt	samarbeid	med	Hordaland,	de	fleste	av	disse	initiativene	
slik	som	kretslagene,	sonesamlingene	og	Sør-Vestserien,	«driftes»	av	RIHK,	men	det	er	verdt	å	
påpeke	at	det	er	god	dialog	og	godt	samarbeid.	RIHK	jobber	også	og	har	god	dialog	med	de	andre	
kretsene	rundt	informasjon	og	erfaringsutveksling.		

Kretsen	har	godt	samarbeid	og	god	dialog	med	forbundet.	Vi	ser	fram	til	ytterligere	samarbeid	og	
støtte	gjennom	fokusområder	som	spillerutvikling,	dommerutvikling,	trenerutdannelse,	
klubbutvikling,	og	anleggsutvikling.	

	

12-2	MASKOT	FOR	OILERS	

	Alle	klubbene	i	kretsen	har	fått	tilbud	om	å	stille	som	maskot,	på	kampene	til	Oilers.	Dette	er	et	
veldig	godt	likt	tiltak	som	vi	håper	vi	får	fortsette	med.	

	

13	-	KOMMENDE	SESONG	

Ny	regionstruktur	er	i	ferd	med	å	falle	på	plass	innen	norsk	ishockey.	Hovedmålsettingen	har	vært	å	
etablere	færre	(enn	antallet	kretser	tidligere)	men	mer	robuste	region	med	felles	ansvar	og	
oppgaver.	

Motivasjonen	for	reduksjon	i	antall	kretser	og	etablering	av	regioner	ligger	på	flere	nivå:	

1	–	Dagens	kretser	dekker	ikke	hele	landet	i	og	med	at	det	er	nye	områder/deler	av	landet	
som	ikke	har	aktivitet	gjennom	klubber.	Ny	inndeling	skal	dekke	hele	landet	geografisk.	

	2	–	Dagens	kretser	har	et	for	stort	spenn	når	det	gjelder	oppgaveløsning	og	innsats	for	norsk	
ishockey.	En	ny	inndeling	må	skape	mer	homogene	regioner	som	har	mer	lik	organisatorisk	
og	sportslig	kraft.	

	 3	–	Minste	nivå	for	felles	oppgaveløsning	må	bli	mer	enhetlig.	

4	–	Større	regioner	bør	kunne	allokere	noe	mer	administrative	ressurser	for	løsning	av	
fellesoppgaver.	



	

Region	Sørvest	blir	en	av	de	større	nye	regionene	innen	norsk	ishockey		både	geografisk	og	målt	i	
antall	aktive	utøvere.	Det	vil	bli	en	utfordrende	og	spennende	oppgave	for	det	nye	regionstyret	å	få	
etablert	regionen	i	tråd	med	målsettingene.	

Regionen	er	til	for	klubbene	og	hovedfokuset	er	å	legge	til	rette	for	utvikling,	kamper	og	
kompetanseøkning,	samt	se	på	oppgaver	som	løses	best	felles	enn	at	hver	enkelt	klubb	gjør	det	på	
egenhånd.	God	og	tett	dialog	med	klubbene	er	viktig	innenfor	de	ulike	områdene.		

Vi	skal	videreutvikle	og	fortsette	å	styrke	arbeidet	rundt	spillerutvikling	og	sonesamlingene,	vi	skal	
jobbe	videre	med	å	styrke	seriesystemet,	og	SørVestlandsserien.	Vi	vil	fortsette	å	legge	til	rette	for	
kompetanseløft	blant	trenerne	og	dommerne,	samt	ytterligere	styrke	dommerrekrutteringen	og	
dommerutviklingen.		

Det	er	også	viktig	å	skape	enda	større	forutsigbarhet	i	seriesystem,	samlinger	mm.	Dette	skal	
kommuniseres	så	tidlig	som	mulig.		

Rekruttering	vil	fortsatt	ha	høy	fokus,	da	det	er	viktig	også	for	å	oppnå	målene	i	eldre	alderstrinn.	Det	
er	potensiale	for	videre	økning	i	antall	aktive	utøvere,	både	gjennom	nyrekruttering,	og	ved	å	holde	
på	enda	flere	av	de	eksisterende	utøverne.	Det	skal	også	legges	ytterligere	til	rette	for	at	kretslagene	
våre	kan	prestere	best	mulig.		

	

	

Kommende	sesong	-	fokusområder:		

• Videreføre	strukturen	rundt:		
- Regionsamlinger/sonesamlinger	
- Ferdighets	kurs	(	for	eksempel	oppstart	igjen	av	skøytekurs)	

	
• Trener	utdanning	og	videre	kompetanseheving	

o Hockeyskoletrener	kurs	
o Introkurs	&	Trener	I	kurs	
o Målvaktstrener	I	kurs	

	
• Seriespillet	

o Tilby	godt	seriespill	og	kamptilbud	for	alle	
o Minst	mulig	dispensasjoner,	men	folk	skal	få	et	spilletilbud	
o Videreutvikle	seriespill	for	jenter	
o Etablere	struktur	for	seriemøter	med	klubber/lagledere	
o Fortsette	å	administrere	3.	Div	avdeling	Vest	

	
• Dommerutvikling	

o Rekruttering	&	videreutvikling	
o Deltakelse	på	forbundets	Elite	camps	
o Rekruttering	av	kvinnelige	dommere	må	på	dagsorden	

	
• Strategi	og	regionsutvikling	

o Fastlegge	formelle	strategiplaner	&	handlingsplaner	for	Region	Sørvest	
o God	dialog	med	klubbene	
o Utvikle	godt	samarbeide	med	klubbene	i	Hordaland	
o Oppbygging	av	administrasjon	og	utvalgsarbeide	
	

• Klubbene	
o Klubbleder/sportslig	leder	møte	
o Klubbutvikling	



o Rekruttering	
o Seriemøter	med	mer	
	

• Rekruttering	
	

o Økning	i	deltagelse	på	samtlige	hockeyskoler	i	regionen	og	vurdere	eventuelle	felles	
tiltak	

	


